
Ελένη Ρήγα: 

Η εμπειρία μου από το moodle είναι πολύ πλούσια και ενδιαφέρουσα. Γνώρισα πολλές νέες 

εφαρμογές, αλλά και συνάντησα  παλιούς συναδέλφους από το 2005!!! 

Όλα δηλαδή θετικά και δημιουργικά! 

 

 


